



**Antigua & Barbuda**  
**安提瓜和巴布达**  
**Citizenship by Investment Program (CIP)**  
**投资移民项目 (CIP)**



An International Canadian Law Firm

Recognized as a Foreign Law Firm by the Law Society of Hong Kong

Recognized as a Foreign Law Firm by the Justice Ministry of the People's Republic of China

Recognized as a Foreign Law Firm by the Justice Ministry of Vietnam

Recognized as a Foreign Law Firm by the Lawyers' Council of Thailand

[www.harveylawcorporation.com](http://www.harveylawcorporation.com)





Citizenship  
By Investment Program (CIP)

# Antigua & Barbuda 安提瓜和巴布达





# Antigua & Barbuda

## 安提瓜和巴布达



- **History** : Former colony of the United Kingdom, it gained its independence on November 1<sup>st</sup>, 1981;  
历史：从属于英国的殖民地，并于1981年11月1日宣布独立；
- **Location** : In the middle of the Leeward Islands in the Eastern Caribbean. To the south, you can find the islands of Montserrat and Guadeloupe and, to the north/west, you can find St. Kitts & Nevis, St. Barts and St. Martin;  
地理位置：位于东加勒比海的背风岸。南面，可以看到蒙特塞拉特岛和瓜德罗普岛等岛屿，西北部，便是圣基茨和尼维斯，圣巴兹的和圣马丁；
- **Size** : Antigua has an area of approximately 108 square miles, while Barbuda's area is approximately 68 square miles;  
面积：安提瓜占有大约108平方英里的国土面积，巴布达面积约为68平方英里；
- **Population** : Approximately 68,000;  
人口：约68000人；
- **Official Language** : English ;  
官方语言：英语；
- **Currency** : East Caribbean Dollar (pegged at USD 1 = XCD 2,7).  
货币：东加勒比元（汇率固定在1美元= XCD2,7）。

# Citizenship by Investment 投资移民



- The Antigua & Barbuda's Citizenship by Investment legislation has been published in the country's official Gazette on April 11<sup>th</sup> 2013 and came into force on September 3<sup>rd</sup> 2013.

安提瓜和巴布达的投资移民项目法与2013年4月11日发布于国家的官方公报上，并且于2013年9月3日生效。

- The Citizenship by Investment program in itself has been launched on October 10<sup>th</sup> 2013.

投资移民项目实际上于2013年10月10日启动



Citizenship  
By Investment Program (CIP)






# Why Antigua & Barbuda? 为什么选择安提瓜和巴布达



- Stable and democratic government  
稳定和民主的政府
- Strong legal and regulatory framework  
强有力的法律和监管框架
- A beautiful location, a great quality of life  
一个美丽的地方，高品质的生活
- Easy access : direct flights from New York, Miami, London, Frankfurt, Toronto, etc.  
直飞纽约，迈阿密，伦敦，法兰克福，多伦多
- Dual citizenship is allowed and A&B citizenship can be passed on to futures generations by descent  
承认双重国籍，安提瓜巴布达公民身份可由后代继承
- Travel mobility with an Antigua & Barbuda passport : visa-free entry to more than 130 countries in the world, including Schengen Area, UK and Canada.  
安提瓜护照的优势：可免签130多个国家可，包括申根地区，英国和加拿大。



# Citizenship By Investment Program (CIP)

Anguilla  
Antigua & Barbuda  
Armenia  
Aruba  
Austria  
Bahamas  
Bangladesh  
Barbados  
Belgium  
Belize  
Bermuda  
Bolivia  
Bonaire, St.  
Eustatius & Saba  
Botswana  
Bulgaria  
Burundi  
Cambodia  
**Canada**  
Cape Verde  
Cayman Isl.  
Chile  
Colombia  
Comoros  
Cook Isl.  
Costa Rica  
Croatia

Cuba  
Curacao  
Cyprus  
Czech Rep.  
Denmark  
Djibouti  
Dominica  
Dominican Rep.  
Ecuador  
Egypt  
El Salvador  
Estonia  
Fiji  
Finland  
France  
French Guiana  
French Polynesia  
French West Indies  
Georgia  
Germany  
Gibraltar  
Greece  
Grenada  
Guatemala  
Guinea-Bissau  
Guyana  
Haiti

Honduras  
Hong Kong (SAR)  
Hungary  
Iceland  
Ireland (Rep.)  
Italy  
Jamaica  
Jordan  
Kenya  
Kiribati  
Korea (Rep.)  
Kosovo (Rep.)  
Lao People's Dem.  
Rep.  
Latvia  
Lebanon  
Lesotho  
Lithuania  
Luxembourg  
Macao (SAR China)  
Macedonia (FYROM)  
Madagascar  
Malawi  
Malaysia  
Maldives  
Mali  
Malta

Mauritius  
Mayotte  
Micronesia  
Montserrat  
Mozambique  
Nauru  
Nepal  
Netherlands  
New Caledonia  
Nicaragua  
Niue  
Norway  
Palau  
Panama  
Peru  
Philippines  
Poland  
Portugal  
Reunion  
Romania  
Samoa  
Seychelles  
Singapore  
Slovakia  
Slovenia  
Solomon Isl.  
South Africa

Spain  
Sri Lanka  
St. Kitts and Nevis  
St. Lucia  
St. Maarten  
St. Vincent & The  
Grenadines  
Suriname  
Sweden  
Switzerland  
Tanzania  
Timor-Leste  
Togo  
Trinidad and Tobago  
Tunisia  
Turkey  
Turks and Caicos Isl.  
Tuvalu  
Uganda  
Ukraine  
**United Kingdom**  
Vanuatu  
Venezuela  
Virgin Isl. (British)  
Zambia  
Zimbabwe

# Investment Options

## 投资选择



1. Make a contribution to the **National Development Fund (NDF)** of **USD 200,000**

向国家发展基金投资200,000美元

2. Make an investment of at least **USD 400,000** in one of the **government-approved real estate projects.**

向政府批准的房地产项目投资400,000美元

3. Make an investment in a **government-approved business** of at least **USD 1,500,000** on their own behalf . Alternately at least 2 people propose to make a joint investment in an approved business totaling at least US\$ 5,000,000 and where the minimum individual investment is at least US\$ 400,000.

凭借自己的实力投资给政府批准的商业项目1,500,000美元。或者，至少两个合伙人在一个批准的商业投资中共同投资5,000,000美元，并且个人投资要不少于400,000美元。

Citizenship  
By Investment Program (CIP)





# 1. National Development Fund 国家发展基金



- The NDF is a non-profit fund that is subject to parliamentary oversight and independent auditing.

国家发展基金是一个受议会监督和独立的审计的非营利性基金。

- It is established under section 42 (2) of the Finance Administration Act 2006 for the purpose of funding government sponsored projects, including public/private partnerships and approved charitable investments.

它是根据2006年的财政管理法第42条（2）建立的政府资助的项目，包括公共/私人合伙集资，以及批准的慈善投资。



# 1. National Development Fund 国家发展基金



	CONTRIBUTION 投资	GOVERNMENT PROCESSING FEES* 政府费用	DUE DILIGENCE FEES 尽职调查费用	BIOMETRIC PASSPORT FEES 护照费用
<b>Principal Applicant</b> 主申请人	200000 美元	50000 美元	7500 美元	300 美元
<b>Spouse</b> 配偶	-	50000 美元	7500 美元	300 美元
<b>Per additional dependent:</b> 随行家属				
<b>Aged 0-11</b> 0-11岁	-	-	-	300 美元
<b>Aged 12-17</b> 12-17岁	-	-	2000 美元	300 美元
- Aged 18-25 (studying full-time) - Aged over 65 - 18-25岁 (就读全日制) - 65岁以上	-	-	4000 美元	300 美元

\* Under the Limited Time Offer valid until April 30<sup>th</sup>, 2015, the Government Processing Fees are limited to USD 100,000 for up to 4 individuals in the application, as indicated above, including the spouse and the two youngest dependents. For the extra dependents or when the Limited Time Offer will be over, the Fees are of USD 25,000/dependent for individuals under 18 years old and of USD 50,000/dependent for individuals from 18 years old. \*  
从现在算起至2015年4月30日申请优惠期内，对于一家四口包含配偶及两名年龄较小子女的申请，政府申请费可优惠到100,000美元。对于未在优惠政策范围内子女或优惠期结束后，每位18岁以下子女政府费用为25,000美元；每位18岁以上随行申请人的政府费用为50,000美元\*

Citizenship  
By Investment Program (CIP)

## 2. Real Estate Investment 房地产投资

- A **minimum investment of USD 400,000** toward the construction and/or purchase of property that is located within one of the approved government projects.  
在政府批准的开发区的批准的项目中购买至少**400,000**美元的房产。
- The property must be held for a minimum period of 5 years in order to maintain citizenship status and qualify for renewal of the passport at the five year anniversary.  
为了维持公民身份以及能够拥有在第五年延期居留许可的机会，此房产必须持有最少**5**年。
- Two or more applicants may apply jointly investing in a larger property subject to each having invested the minimum of US\$ 400,000.  
两个以上的申请人可以共同投资一处更大的房产并确保每人投资至少**400,000**美元。
- Beneficial ownership of real estate is permissible through a locally incorporated non-profit company.  
个人拥有的不动产资产可以通过注册一个当地的非盈利公司来实现。



## 2. Real Estate Investment 房地产投资



	MIN. REAL ESTATE INVESTMENT *最小房地产投资*	GOVERNMENT PROCESSING FEES 政府收费	DUE DILIGENCE FEES 尽职调查费用	BIOMETRIC PASSPORT FEES 护照费用
<b>Principal Applicant</b> 主申请人	400000 美元	50000 美元	7500 美元	300 美元
<b>Spouse</b> 配偶	-	50000 美元	7500 美元	300 美元
<b>Per additional dependent:</b> 每增加一位随行者：				
<b>Aged 0-11</b> 0-11岁	-	25000 美元	-	300 美元
<b>Aged 12-17</b> 12-17岁	-	25000 美元	2000 美元	300 美元
- Aged 18-25 (studying full-time) - Aged over 65 - 18-25岁 (就读全日制) - 65岁以上	-	50000 美元	4000 美元	300 美元

\* This amount does not include costs related to the purchase of the property i.e. conveyancing fees, agent fees, taxes etc. 这一数额不包括与购买物业相关的费用，如物业转让费，代理费，税金等。

Citizenship  
By Investment Program (CIP)

# Procedure 步骤

1. Completing the Application Forms, as per the forms prescribed by the Antigua & Barbuda's Citizenship by Investment Unit (CIU) and obtainable from Licensed Agents, and submitting them with the Due Diligence Fees and 10% of the Government Fees for the processing;  
按照安提瓜和巴布达投资移民项目的要求填写申请表格，获得授权代理，随后将表格和尽职调查以及10%的政府费用一起上交进行审核；
2. Due Diligence checks will be done regarding the main applicant and the dependents aged 12 and older;  
主申请人及其12岁以上的随行申请人将接受尽职调查；
3. Within 3-4 months of the submission, CIU will inform whether the application has been approved or not;  
经过3-4个月的审核，申请人会收到通知告知是否被批准；



## Procedure 步骤

4. Within 30 days of the approval's notification, the main applicant needs to pay the balance of the Government Fees (90%), pay the Passport Fees and complete the investment (NDF/RE).

在收到批准后**30**天内，主申请人需支付政府申请费的余款（**90%**），护照费用及完成投资。

5. Once the application is approved, the main applicant and the dependents can collect their passport in Antigua & Barbuda and take the oath or affirmation of allegiance.

申请批准后，主申请人及其家属就可以到安提瓜和巴布达领取他们的护照，并要进行保证遵守其国家法律法规的入籍宣誓。

6. During the 5-year period following the reception of the passports and the citizenship of Antigua & Barbuda, the new citizens need to spend at least 5 days in the country not to be deprived from their citizenship.

在持有安提瓜巴布达护照的五年期内，新的公民需要在国内居住五天即可保留其公民身份。



An International Canadian Law Firm

Recognized as a Foreign Law Firm by the Law Society of Hong Kong

Recognized as a Foreign Law Firm by the Justice Ministry of the People's Republic of China

Recognized as a Foreign Law Firm by the Justice Ministry of Vietnam

Recognized as a Foreign Law Firm by the Lawyers' Council of Thailand

[www.harveylawcorporation.com](http://www.harveylawcorporation.com)